
   

 

 
SCHRIFTELIJKE VRAGEN IN 
GEVOLGE ARTIKEL 39 RvO  
 

Aan:  Het college van B&W  

Onderwerp: Vragen rond de wijkrenovatie van Zeeburg 

Datum: 06-03-2025  

Aanleiding  
Al enige tijd krijgt de fractie van het CDA vragen en opmerkingen over het resultaat 
van de wijkrenovatie van de wijk Zeeburg in Noordwijkerhout. Verschillende zaken 
zijn door verschillende inwoners al meerdere keren aangegeven bij de gemeente 
Noordwijk maar zonder bevredigend resultaat of antwoorden.  
 
Het CDA heeft de volgende vragen:  
 

Vragen 

1. Veel stoepen zijn onregelmatig aangelegd,  tegels en stoepranden gebarsten 
en ook zitten er kuilen en verzakte putten in de rijbaan, kan het college 
aangeven of hier nog een keer naar gekeken kan worden om de ergste zaken 
te verhelpen? Zo ja, wanneer gaat dit plaatsvinden? Zo nee, waarom niet? 

2. De nieuwe groenstroken zijn ver onder de maat. Veel nieuw groen slaat niet 
aan en het groenonderhoud is slecht. Kan hier nog eens naar gekeken 
worden vanuit groenbeheer? Zo ja wanneer, zo nee, waarom niet? 

3. De nieuwe parkeerplaatsen zijn vaak overwoekerd door onkruid. Het CDA 
begrijpt de keuze voor de soort betegeling van de parkeerplaatsen in het 
kader van de klimaatadaptatie maar is tevens van mening dat hier dan ook 
gepast onderhoud bij moet horen. Is het mogelijk om vaker aan onderhoud te 
doen bij de parkeerplekken in Zeeburg? Waarom wel/niet? 

4. De nieuwe parkeerplaatsen zijn onvoldoende opgevuld waardoor het in-
/uitstappen wordt belemmerd, dit voor persoonlijk letsel kan zorgen en het 
niet de uitstraling heeft die bij de groene parkeervakken hoort. Kunnen de 
parkeervakken worden opgevuld? Zo ja wanneer, zo nee, waarom niet?  



   

 

5. De bochten en wegen zijn erg nauw, kan er nog eens gekeken worden naar 
de nauwe bochten en kunnen er zo nodig maatregelen genomen worden? 
Waarom wel/niet?  

6. Bij de slopjes gaat nieuwe bestrating veelal over in oude bestrating wat een 
armoedig gezicht oplevert. Is hier samen met de inwoners nog wat aan te 
doen? Waarom wel/niet? 

7. Een aantal aanbiedplaatsen voor containers zijn niet handig geplaatst en 
vaak worden er toch parkeervakken voor gebruikt terwijl aangegeven is dat 
dit na de renovatie niet meer het geval zou moeten zijn, is hier een verklaring 
voor?   

8. Rondom veel parkeervakken is slecht een rijtje stoeptegels geplaatst, dit is 
niet bevorderlijk bij het in- en uitstappen. Zijn hier aanpassingen mogelijk? 
Waarom wel/niet? 

9. Is het mogelijk om in het kader van de veiligheid voor kinderen nog eens te 
kijken naar het plaatsen van lage hekken of heggen rondom speeltuinen en 
bij het fietspad langs de Spiegelberg waar het fietspad direct langs een sloot 
loopt? Waarom wel/niet? 

10. Veel stoepen zijn slecht begaanbaar doordat de auto’s die in de 
parkeervakken staan met hun achterkant een deel van de stoep innemen of 
zelfs blokkeren. Is het mogelijk om hier nog eens naar te kijken? Waarom 
wel/niet? 

11. Er is een beperkt aantal maatregelen genomen om de snelheid van auto’s te 
beperken in de wijk Zeeburg.  Is het mogelijk om nog eens te kijken naar de 
maatregelen om de snelheid van auto's te beperken in de wijk, bijvoorbeeld 
door de drempels rijbaanbreed aan te leggen? Waarom wel/niet? 

12.  Kan er nog eens gekeken worden naar de toegang tot de wijk bij 
Weversland/Groenewege? Waarom wel/niet?  Hier is de inrit nu te smal en is 
er beperkt zicht op het verkeer waardoor onveilige situaties kunnen ontstaan.  
 

 
Met vriendelijke groet, 

Namens de fractie van het CDA  

Sebastiaan Duivenvoorde  

 

 

 



   

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



   

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



   

 

 

 
 


